
Schuttersvrienden
Met dit “schuttersvrienden” begin ik ook de 
26e schuttersproat zoals jullie van mij gewend 
zijn. Dames vergeef het mij, maar ook jullie 
zijn “vrienden” van de schutterij, dus schut-
tersvrienden.
Na een voor mij persoonlijk turbulent jaar 
2010 zitten we alweer een aantal maanden in 
het jaar 2011. We kunnen alweer terugkijken 
op een knotsgezellig nieuwjaarsbal en een 
goede jaarvergadering.
Voor Schutterij Onderling Genoegen lijkt het 
jaar 2011 ook turbulent te worden. Op het 
moment dat ik dit stukje schrijf is er flink wat 
deining over de plaats en de invulling van een 
nieuw CCOG-gebouw. Veel van onze leden 
zijn in hun ziel geraakt en maken zich met mij 
ongerust, niet zozeer over een verplaatsing 
van het gebouw, dat hadden we al geaccep-
teerd, maar wel over het feit dat de schut-
terszaal in een nieuw gebouw op de eerste 
verdieping gepland is.
Onderling Genoegen viert al vanaf 1949 feest 
op de huidige plaats in een schuttersge-
bouw, waarvan de basis is gelegd door onze 
voorgangers bij Onderling Genoegen, en ik 
noem het nog maar eens: “met bloed zweet 
en tranen”. Goede afspraken zijn destijds bij 
de verkoop van het gebouw aan de gemeente 
gemaakt en deze zijn ook altijd nageleefd. 
Maar wat niet in de overeenkomst staat is, 
dat de feestzaal niet op een verdieping mag 
zijn. Dat verwacht je toch ook niet! Tijdens 
de kermis loopt iedereen in en uit naar de 
kraamp jes en attracties, kinderen, jeugd maar 
ook ouderen. Moet dit nu anders worden? 
Moeten we weer net als voor 1949 in een 
tent? Volgens wethouder Henk Nijland is er 
plek genoeg voor. Hoezo Duuvegevuul?
Dingen die gebeurd zijn kun je niet meer 
terugdraaien, maar ik ben jaloers op de vele 
schutterijen in de buurt die nog steeds een 
eigen gebouw hebben.
Misschien, en dat hoop ik van ganser harte, 
zijn we er op het moment dat dit blad bij u 
in de bus valt wel uit, zo niet, wordt er nog 
steeds gepraat.

Laten we het over iets leukers hebben. Dit 
jaar viert schutterij Onderling Genoegen haar 
115e verjaardag met een prachtige feestdag 
en twee hoogtepunten: het ringsteken en 
het Koning der Koningen schieten. Uiteraard 
beginnen we deze dag met een plechtige eu-
charistieviering. Elders in deze Schuttersproat 
leest u meer over deze dag. Ik hoop dat we 
deze dag massaal ‘samen’ vieren en laten zien 
dat Onderling Genoegen met haar 115 jaar 
zeker springlevend is. Samen zijn we Onder-
ling Genoegen en ik denk dat de meeste van 
onze 900 leden met mij het gevoel hebben 
een trots lid te zijn van deze schutterij.
Ik wens u allen een fijn schuttersjubileumjaar 
toe.

P. Mathijssen, Voorzitter
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Schuttersproat
Onderling Genoegen 115 jaar

Op zaterdag 18 juni viert Schutterij Onderling 
genoegen haar 115-jarig jubileum.
De feestdag vangt aan met een eucharistieviering 
in de Remigiuskerk. Hieraan wordt medewerking 
verleend door de Liemers Harmonie Duiven en 
het Dames- en Herenkoor. Na deze viering maakt 
de schutterij een rondgang door Duiven. Na terug-
komst in het CCOG begint het ringsteken. In het 
CCOG wordt een gezellig broodjesplein ingericht en is er stemmingsmuziek door 
het duo ‘Pardon’. Na het ringsteken begint het schieten voor de titel “Koning de 
Koningen”. Ongeveer om 14.30 uur worden de nieuwe ringsteekkoning en Koning 
der Koningen geïn stalleerd. Na deze plechtigheid is er een gezellig samenzijn tot 
17.00 uur. Om 19.30 uur gaat de zaal open voor een knallende feestavond met 
muziek door ‘Commercial Break’. Bij deze Schuttersproat vindt u een uitnodiging 
en een inschrijfformulier voor deze festiviteiten. Wilt u dit invullen en inleveren voor 
18 mei a.s.? Op vrijdagavond van 19.00 uur tot 21.00 uur kunt u de entreekaarten, 

consumptiemunten en bonnen 
voor het broodjesplein ophalen. 
Kinderen t/m 12 jaar zijn ook 
welkom en krijgen een broodje en 
limonade, graag wel even aanmel-
den. Als je ouder dan twaalf jaar 
bent, moet je jezelf aanmelden 
op het formulier van je ouders 
en ook je bijdrage betalen voor 
de consumptiemunten en het 
broodjesplein.
We hopen van deze jubileumdag 
samen weer een prachtige dag 
te maken en r ekenen op uw 
komst. 

› zie het programma op pag. 3



Schuttersproat 2

Kermis 2021

Meer dan 80 jaar 
een vertrouwd adres

Oude Tolstraat 1, Duiven 
Telefoon 0316 - 26 12 62
Openingstijden 
ma t/m vr 8.00 - 18.00 uur 
zaterdag  9.00 - 16.00 uur  
www.fransvos.nl

•  Erkend Opel reparateur
•  Onderhoud alle merken
•  APK keuringen
•  Autoverhuur
•  Verkoop nieuw alle merken
•  Top-occasions
•  Bandenservice
•   Schadereparaties en -taxaties
•  Ruitreparatie vanaf WA+ gratis 
•  Caravan-onderhoud
•   Erkenning onderhoud 

en  reparatie airco-systemen

ERKEND OPEL-REPARATEURERKEND OPEL-REPARATEUR

Ik slaap onrustig. Mijn dromen verdwa-
len naar kermismaandag 2021. Van-
ochtend de traditionele Eed van Trouw 
gebracht aan de wereldlijke en geeste-
lijke autoriteiten. De voorzitter van het 
stadsdeel Duivoort van onze gemeente 
Arnhem en een diaken van de parochie 
Groot Liemers (de pastor had verplich-
tingen in Babberich), waren naar het 
kerkplein gekomen om de huldiging in 
ontvangst te nemen. Het wordt steeds 
moeilijker om vertegenwoordigers van 
het wereldlijk en geestelijk gezag te 
interesseren voor onze activiteiten. Het 
is allemaal te grootschalig geworden. 
De aandacht moet over vele verenigin-
gen worden verdeeld. Maar ze waren 
er en ook onze schutters waren weer 
present.  Het was druilerig weer. De Ko-
ning van 2020 moest ten noorden van 
de Rijksweg worden opgehaald. Traditi-
oneel betekent dat wat meer water van 
boven. Maar ook dat hebben we goed 
doorstaan. Het was gezellig zoals in 
vroeger dagen. Zojuist zijn we langs de 
nog gesloten kermisattracties  getrokken 
die op de parkeerplaats naast en achter 
het stadsdeelcentrum (vroeger het ge-
meentehuis) staan. Minder dan vroeger, 
maar ja de pacht is bijna niet meer op 
te brengen en met de prijzen die ze nu 
moeten rekenen is het animo van de 
jeugd ook niet meer zo groot. Sinds de 
draaimolen naar de achtergrond is ver-
bannen en gokkramen de sfeer bepalen 
is er sowieso niet zo veel meer aan.
Daarna over het nu uitgestorven kerk-
plein richting Kultuurhuis. De klanken 
van de harmonie klateren tegen de 

facades van de hoge 
 bebouwing en verstom-
men zodra de dubbele 
deuren van het trappenhuis 
worden gepasseerd. Met 
de geluidsisolatie van dit 
gebouw zit het wel goed. Er 
moet een behoorlijke groep 
mensen binnen op ons zitten 
te wachten, maar we merken 
er nog niets van. De ruime trappen naar 
de eerste verdieping worden gerou-
tineerd genomen. Dat was de eerste 
jaren wel wennen. Toen probeerden we 
nog met muziek naar boven te komen. 
Maar dat hebben we inmiddels maar 
afgeschaft. In de beperkte ruimte boven 
aan de trap proberen we weer in het 
gelid te komen. De harmonie marcheert 
inmiddels onder de klanken van de 
mars “Onderling Genoegen” de grote 
zaal in. Dat klinkt als vanouds en even 
komt die sfeer weer terug. Lekker ge-
voel. De schutterij moet even wachten. 
Het standaardvaandel moet nog op de 
korte stok. Het plafond is tenslotte wat 
lager dan vroeger. Maar als dat gere-
geld is kunnen we naar binnen. Door de 
ruime zaal kunnen we ons goed opstel-
len. Alleen jammer dat door de geringe 
hoogte straks maar 4 vendeliers kunnen 
vendelen voor de nieuwe Koning. 
Schuin omhoog zien we kermisvierders 
op de galerij van de bovenverdieping. 
Het is ook nu weer moeilijk om ze even 
stil te krijgen voor de toespraak van de 
voorzitter. Hij is van daaruit ook niet te 
zien, dus je kunt het ze eigenlijk niet 
kwalijk nemen. Even denk ik ook terug

aan zondag-
avond. Veel volk van bui-

ten in de zaal en die vind je dan meestal 
ook boven. Het wilde in voorgaande 
jaren dan ook wel eens bier regenen als 
je beneden in de polonaise rond gaat. 
Dat is gelukkig wel minder geworden 
sinds we een paar officieren boven wat 
extra laten controleren. 
Het koningschieten begint. De kogel-
vanger staat in verband met de veilig-
heid aan de overkant van het plein. We 
schieten over het kerkhof. Omdat de 
ramen dicht moeten blijven vanwege 
mogelijke geluidshinder zie je vanuit de 
zaal in de verte wel het een en ander 
gebeuren, maar de sfeer krijg je niet 
echt mee. Onder de kogelvanger is de 
spanning niet anders dan anders. On-
danks het wat teruggelopen ledenaantal 
krijgen we nog steeds wel weer 3 of 4 
mensen onder de paal.  Wie zou dit jaar 
de hoogste eer van onze mooie 125-jari-
ge vereniging behalen. De eerste schut-
ter legt aan … en richt … en … als door 
een schot van een voorlader word ik 
gewekt door de wekker. Ik lig badend in 
het zweet. Heb ik echt in de toekomst 
gekeken? Is dit wat onze schutterij te 
wachten staat? 

Jullie hoofdcommandant, Frans Dieker

25e editie Schuttersproat
Graag wil ik even stilstaan bij de jubileumuitgave van de 25e Schuttersproat die in 
augustus 2010 verschenen is. Een woord van dank wil ik uitspreken aan de personen 
die er jaar-in-jaar-uit voor zorgen dat de Schuttersproat nog steeds verschijnt. Een blad 
dat gezien en gelezen mag worden en waar we met z’n allen trots op zijn!
Ik kan me nog goed herinneren toen wij als bestuur op onze eerste brainstorm sessie 
het plan op tafel legden om een schuttersblad uit te geven en wel 2x per jaar. De 
toenmalige voorzitter, Tonnie Kersten, was hierin behoorlijk sceptisch. Maar goed, 
niet geschoten is altijd mis, er werd toch besloten om een poging te wagen. Zo werd 
een redactieteam gevormd, dat aan de slag ging. 
Het bleek al vrij snel dat dit blad een goed communicatiemiddel is naar onze leden 
toe. Rond maart en de kermis kijkt iedereen uit naar de Schuttersproat. Tot eenieders 
verbazing is het tot op heden nog steeds geen probleem om kopij te krijgen. Ik denk 
dat dit mede komt door de formule waarvoor is gekozen, nl. niet meer dan 2x per jaar 
verschijnen.
Was het in het begin nog zo dat er geen advertenties in het blad stonden, sinds een 
aantal jaren wordt de Schuttersproat ook voorzien van een aantal advertenties.
Met de jubileumuitgave is het dan ook zeker op zijn plaats om de redactieleden van 
het eerste uur, Piet Mathijssen, Geert Roelofs en Ben Berends die allen nog steeds 
de redactie vormen met inmiddels al jaren ondersteuning van Esther Roording en 
Joop Harmsen, te bedanken voor hun grandioze inzet. 
Ik spreek de wens uit dat de Schuttersproat nog tot in lengte van jaren mag blijven 
uitkomen. 

Henk Verhaaf, penningmeester

Het eerste schuttersgebouw 
van Onderling Genoegen, 1949



Op 9 september 2012 vindt 
het afsluitende Gelders Fede-
ratief Schuttersconcours plaats 
in  Duiven. Voor de organisatie 
is het Bestuur van Schutterij 
Onderling Genoegen uit Duiven 
verantwoordelijk.

Aan dit concours kunnen alle schutterij-
en en gildes uit de provincie Gelderland 
deelnemen. Er zijn in onze provincie on-
geveer 65 verenigingen aangesloten bij 
de Federatie. Wij verwachten dat ruim 
30 verenigingen zich zullen melden voor 
deelname. Daarnaast heeft de stuur-
groep de werkgroep PR gevraagd zeven 
gastverenigingen uit te nodigen waar-
onder Mechelen (België),  Stramproy en 
Thorn.

Het concours wordt gehouden op het 
terrein van de Gebroeders de Kinkelder 
aan de Veldstraat in Duiven. De voorbe-
reidingen voor de organisatie zijn inmid-
dels in volle gang. Er zijn acht werk-
groepen geformeerd, te weten Terrein, 
Sponsoring, Feest en Muziek, Catering, 
Veiligheid, Public Relation (PR), Wedstrij-
den en Financiën. Voor elke werkgroep 

is een voorzitter aangewezen. Deze 
mannen (vrouwen hebben zich hiervoor 
niet gemeld) hebben op grootse wijze 
hun taak op zich genomen en zijn voort-
varend aan de slag gegaan. Inmiddels is 
de grote feesttent en de VIP-tent voor 
de erewijn en de sponsoren besteld. 
Bovendien is de indeling van het terrein 
nagenoeg afgerond.

De marsroute van alle deelnemende 
verenigingen vindt plaats in Duiven – 
Zuidoost. Deze optocht met duizenden 
muzikanten en schutters in de meest 
fraaie tenues gaat via de Veldstraat 
over de Bellefleur, Zilverschoon, Vlie-
landstraat, Elstar en Lemoenappel. De 
bewoners van deze wijk worden nog 
uitgebreid geïnformeerd. 
Aansluitend aan de mars trekt de bonte 
stoet langs de eretribune voor het defilé.

Het zal duidelijk zijn dat zo’n groots 
evenement staat of valt met een goede 
organisatie. Vooral tijdens de opbouw in 
de dagen voorafgaand aan het concours 
en op de dag zelf zijn vele vrijwilligers 
nodig. Er hebben zich al tientallen per-
sonen gemeld maar er zijn er nog heel 
veel meer nodig. Stuur daarom je naam, 
adres, woonplaats, telefoonnummer en 

e-mailadres naar joopharmsen@upc-
mail.nl Desgewenst vermeld je ook je 
voorkeur, zoals b.v. medewerker horeca, 
begeleider vereniging, verzorger jury, 
schoonmaker terrein, klusjesman, verko-
per consumptiebonnen, parkeermees-
ter, verkeersbegeleider, EHBO-er enz. 
En dames, vooral jullie zijn van harte 
welkom als vrijwilligster. Wij rekenen op 
onze schuttersvrienden en –vriendinnen.

Joop Harmsen, projectleider
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In Memoriam
Tot en met februari 2011 zijn de 
 volgende leden ons ontvallen:

17 mei 2010: Cor Dijkstra
19 oktober 2010: Paul Verhoef
20 februari 2011: Henk Spaan, 

 oud-secretaris OG, lid schuttersraad

PrOGrAmmA 115-jarig bestaan Onderling Genoegen
Vr. 17 juni 19.00 u - 21.00 u Ophalen bonnen door de aange-

melde leden en functionarissen.

Zaterdagochtend

18 juni

08.30 u Verzamelen functionarissen

08.45 u Opstellen schutterij voor vertrek 

naar de kerk.

09.00 u Aanvang H.mis in de Remigius-

kerk.

10.15 u Uitdelen geweren.

10.30 u Rondgang schutterij O.G. door 

Duiven.

Zaterdagmiddag 12.00 u - 17.00 u Gezellig samenzijn met een hapje 

en een drankje.

Vanaf 12.00 tot 15.00 u zal er in het CCOG een broodjesplein 

geopend zijn waar men, onder de gezellige muziek van ‘Duo 

Pardon’, voor de inwendige mens kan zorgen.

Activiteiten 11.45 u - 3.00 u Ringsteken.

13.00 u - 14.00 u Koning der Koningen-schieten.

14.30 u - 15.00 u Installatie Koning der Koningen en 

Ringsteekkoning

15.00u - 17.00 u Gezellig samenzijn.

20.00 u - 00.30 u Dansavond met muziek van 

Commercial Break.

Federatief Schuttersconcours 2012

Gespot!
Oei oei, wie waren 

deze wildplassers? 
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Het is alweer het laatste weekend van februari. Het is een 
druilerige zondagochtend en mijn gedachten gaan weer even 
terug naar het laatste weekend van augustus vorig jaar,  het 
weer was toen trouwens niet veel beter……

Vrijdagmiddag, ik kwam thuis van mijn werk en daar hingen 
ze, 4 prachtige jurken en ik kreeg de boodschap mee: “ hij 
mag er nu wel een keer af hoor!” Twee keer eerder, in 2006 
en 2007, had ik al mee geschoten maar zonder resultaat. De 
twee tussenliggende jaren moest ik verstek laten gaan i.v.m. 
een knie operatie en door ziekte van mijn schoonvader; je zou 
hem er maar afschieten en je dierbaren zitten ziek thuis. 
Dus 2010 moest ons jaar worden...

Op zaterdagavond naar de taptoe, voor ons altijd een gezellig 
begin van de kermis. Ik zei nog uit de gein tegen Yvonne: 
“volgend jaar zitten wij daar”, en wees daarbij naar de ere 
tribune. We kwamen uiteindelijk na de tijd nog met een heel 
stel bij het CCOG terecht en onder het genot van een biertje 
kreeg ik een paar nuttige tips van Appie van Zanten, die bij het 
Gilde twee keer de koningstitel binnen sleepte. 

Zondagochtend weer op tijd uit de veren om naar mijn zwager 
en schoonzus, Marco en Monique te gaan. Op de Ploen 
hebben we dan voor, tijdens en na de processie een gezellig 
samen zijn met de familie. Door het regenachtige weer was er 
een tent opgezet en dat was geen overbodige luxe. We lieten 
ons, na de processie, het eten en drinken goed smaken en 
togen daarna naar huis om ons voor te bereiden op de eerste 
‘kermisavond’.

Met een vreemd gevoel liep ik s’avonds door de zaal, was het 
een voorgevoel? Veel bekenden kwam ik tegen en elke keer 
de vraag: “schiet je mee morgen”? 

Maandag morgen, ik was vroeg wakker, spanning, maar dat is 
gezond. Eten, douchen en op naar het CCOG om samen met 
alle andere schutters het koningspaar Geert en Kitty op te 
halen. Een mooie ambiance daar aan de Heilweg met koffie, 
bier en hapjes, alleen het weer had wat beter kunnen zijn. 
Terug liep ik een eind op met Mike Hagen, mijn collega 
schutter. Allebei vonden we het jammer dat bij zo’n grote 
vereniging maar twee koningskandidaten waren.
Terug in de zaal begon de spanning toch wel toe te nemen. 
Na de oproep en inschrijving voor het schieten moest het 
toen maar gebeuren. 
We werden succes gewenst door koning Geert en we 
begonnen. Het was een spannende strijd en bijna alle schoten 
waren raak zowel van Mike als van mij.
Het 120e schot was voor mij en ik raakte de vogel die los van 
de pin kwam. Een vreemde gewaarwording want ik miste het 
juichen van de menigte om me heen. Omdat de vogel niet 
naar beneden viel was er twijfel, maar toen werd ik gefelici-
teerd door koning Geert en het bestuur en dat was het 
moment dat ik besefte: ik ben de nieuwe koning. En wat er 
dan op je af komt is met geen pen te beschrijven. 
We werden geïnstalleerd als nieuwe koningspaar en namen 
de felicitaties in ontvangst. Er wordt van alles in werking 
gezet, terwijl je dat zelf eigenlijk niet eens door hebt. We 
kwamen thuis en de attributen voor de barricade waren inmid-

Even terugblikken…

Beste schuttersvrienden en vriendinnen

Meestal lees je niet meer van het ‘oude koningspaar” hoe 
het laatste weekend is bevallen. Op zich ook wel begrijpelijk 
want er moet ruim baan zijn voor de het nieuwe koningspaar. 
Toch willen wij van de gelegenheid gebruik maken om jullie te 
vertellen dat het een geweldig weekend was. Een prachtige 
taptoe, mooie kerkdienst en processie. Tot slot nog gezellige 
feesten in het CCOG en een indrukwekkend stel schutters 
op bezoek op de natte maandagmorgen. We hebben enorm 
genoten. Dit was ons ook al wel voorspeld door voorgaande 
koningsparen maar het is ook echt machtig mooi geweest. 
Vanaf deze plek nogmaals dank aan jullie allemaal voor het 
koningsjaar. Vanaf deze plek ook nog een speciaal woord van 
dank voor de buurt van de Heilweg die de prachtige boog 
heeft verzorgd bij ons thuis.

Kitty & Geert Gieling

Heet u van harte welkom in haar 

winkel. 

U ontvangt tegen inlevering van 

deze coupon 10% kassa korting 

Dus graag tot gauw op:

De Oranjestraat 41
6812 CL Arnhem
www.poohendisneyshop.nl
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dels al gearriveerd. Snel even wat eten en even alles op je in 
laten werken, rustig aan doen was er eigenlijk niet eens bij 
want je was al weer aan het voorbereiden op de avond 
wanneer je voor het eerst als koningspaar de zaal in gaat. Het 
was een geweldig feest maandagavond en heel erg leuk en 
bijzonder om als koningspaar te mogen meemaken.

Dinsdag morgen, de zon stond hoog aan de hemel, het 
beloofde een mooie dag te worden.
De schutterij, Lee-enfields, De Liemers Harmonie en alle 
schutters kwamen ons massaal van huis halen. Na de koffie, 
een mooie vendelhulde en een show van de Lee-enfields 
gingen we per koets, begeleid door onze eigen ‘bodyguards’ 
naar de parkflat van Thuvine en daarna door naar het CCOG. 
De binnenkomst met het Wilhelmus was fantastisch, kippen-
vel gewoon.
Weer een prachtige dag waarbij de zus van Yvonne de eerste 
prijs voor het prijsschieten voor dames, in de schiettent van 
‘Goudje’, voor de tweede keer op rij in de wacht sleepte.
Maar wat gaat de tijd toch snel als het leuk en gezellig is!

Woensdag overdag hebben we lekker rustig aan gedaan, 
beetje hangen op de bank om er s’avonds nog eens stevig 

tegen aan te kunnen. We werden weer onder begeleiding van 
de schutterij, ditmaal per auto, naar het CCOG gebracht. Wat 
een feest was het weer, in een woord geweldig!

Daarna kwam voor ons het concours in Lengel, dat deze keer 
in twee dagen verdeeld was.
Zaterdag was er schieten voor de koningen en ook voor de 
koninginnen, en zondag de rest van de onderdelen. Dit was 
voor ons wel prettig, want we konden mooi een beetje bij alle 
onderdelen rondkijken zondags. Wij vonden het geweldig om 
in de koets door Lengel gereden te worden en dit hele 
gebeuren eens van dichtbij mee te maken. 
Ook het patroonsfeest van het Gilde was erg gezellig en het 
Nieuwjaarsbal was wederom een groot succes.

Nu zijn we op de helft, maar er staan nog heel wat leuke 
dingen te gebeuren, met als hoogtepunt het 115-jarig bestaan 
op zaterdag 18 juni. Dit gaat vast en zeker ook weer een 
spetterende feestdag/avond worden en hopen op een grote 
opkomst zodat we met zijn allen dit jubileum kunnen vieren. 

Tot ziens op 18 juni.
Adrie en Yvonne Rouwenhorst.

Onderling Genoegen presenteert zich  
in Lengel
De Federatieve schuttersdag 2010 werd 
dit keer georganiseerd door St. Antonius 
uit Lengel. Dit federatieve evenement 
werd verdeeld over 2 dagen. Op zaterdag 
18 september werden de schietwedstrij-
den voor de koningsparen afgewerkt. He-
laas werd door ons koningspaar Adri en 
Yvonne geen prijzen binnengehaald. De 
zondag stond in het teken van de overige 
wedstrijden. Met een beperkte bezetting 
werden er prima resultaten
behaald:
Marcheren 1e prijs
Defileren 1e prijs

Kruisboogschieten 3e prijs voor 
Inge  v/d Berk
Vendelen senioren klassiek 1e prijs
Vendelen aspiranten klassiek 1e prijs
Vendelen acrobatisch individueel  
Bob Veldman 1e, Luc Veldman 2e, Raoul 
Peer 3e prijs.

Voor Luc en Bob Veldman was dit voor-
lopig het laatste concours als vendelier. 
Ze hebben aangegeven te stoppen.
Jongens bedankt voor jullie inzet 
 mogelijk zien we jullie nog een keer terug 
als vendelier of in een andere fuctie.



Een aantal jaren geleden werd door 
het bestuur van “Schutterij Onderling 
 Genoegen” een suggestie gedaan tot het 
in de gelegenheid stellen van de leden 
om elkaar op een persoonlijke manier een 
voorspoedig Nieuwjaar te kunnen wensen.
Toen indertijd voor de eerste maal de 
uitnodiging bij de leden op de mat viel 
was dit voor een aantal onder ons iets 
nieuws in de zin van: Nou ja... ik geef mijn 
schuttersvriend en vriendin toch wel een 
nieuwjaarshandruk of ik stuur hem of haar 
toch wel een nieuwjaarskaart. Waarom 
dan nog een keer op deze manier?

Het blijkt vaak anders te zijn dan we 
soms denken
Want de vriend, vriendin of kennis die we 
reeds eerder bij een andere gelegenheid 
een voorspoedig jaar hadden gewenst, 
ontmoetten we opnieuw, maar dan tijdens 
de inloopavond van Schutterij Onderling 
Genoegen, waar we samen als vereniging 
onze goede voornemens naar elkaar en 
voor elkaar kenbaar konden maken op een 
wel heel saamhorige manier.

Hoe begon het
Vanzelfsprekend was het voor het bestuur 
indertijd die eerste nieuwjaars inloopavond 
“handen zweten en billen knijpen”, want 
de opkomst en belangstelling voor deze 
nieuwe activiteit was een vraagteken en 
vanzelfsprekend van groot belang tot het 
slagen van het evenement. De verschil-
lende tafels en stoelen in de zaal stonden 
keurig ingericht en op elke tafel prijkte een 

schaal met oliebollen, echter 
na een half uur was de hele 
tafelschikking gedeeltelijk of 
zelfs geheel verbouwd, en 
begon het al weer een beetje te lijken op 
onze traditionele kermisavond.
Leuke voordrachten werden gehouden en 
gevatte sprekers deden hun best om de 
sfeer van de avond naar een hoogtepunt 
te stuwen.
Het geheel werd omlijst door een muziek-
je en een dansje en het mondde uit in een 
zeer gezellige avond.

De ontwikkeling en waar staan we nu
Het inloopavondje werd dusdanig op prijs 
gesteld door de leden dat het bestuur 
zich genoodzaakt achtte hier en daar wat 
wijzigingen aan te brengen.
Het muziekje werd inmiddels vervangen 
door de ons niet onbekende professionele 
band Commercial Break.
Gezien de steeds grotere belangstelling 
voor dit Nieuwjaarsfeest dienden de leden 
zich vooraf aan te melden voor deelname. 
De naam “Nieuwjaarsinloop” is inmiddels 
gewijzigd in “Nieuwjaarsbal” en dat is dan 
ook de juiste benaming die de lading dekt 
voor dit heerlijke feest.

Nieuwjaarsbal 2011
We kunnen terugkijken op een buitenge-
woon geslaagd Nieuwjaarsbal 2011 met 
saamhorigheid in een leidende rol.  
Het enthousiasme van zowel bestuur als 
leden heeft hierin een geweldige bijdrage 
geleverd. Het Nieuwjaarsbal werd zelfs zo-

wel door leden maar ook door het bestuur 
“Kleintje Kermis” genoemd.
Ik denk dat we dit unieke evenement te 
kort doen met de naam ”Kleintje Kermis” 
en pleit er dan ook voor om dit jaarlijkse 
festijn de naam Nieuwjaarsbal te laten 
dragen, zodat we het niet mixen met onze 
jaarlijkse Kermisactiviteit.
Ons Nieuwsjaarsbal is uitgegroeid tot een 
TOPIC en is gewoonweg niet meer weg te 
denken binnen onze vereniging.

Heel erg jammer te hebben moeten ver-
nemen dat onze voorzitter Piet Mathijssen 
door privé omstandigheden helaas niet 
aanwezig kon zijn op deze avond.
We wensen zijn echtgenote Tini een 
spoedig herstel en alle goeds voor beiden 
toe.Overigens dank voor Geert Roelofs 
die een waardige vervanger in de functie 
van vice-voorzitter bleek te zijn tijdens het 
Nieuwjaarsbal. 
Het nieuwe jaar ligt weer voor ons met 
vele reeds geplande activiteiten vanuit 
onze vereniging en met nieuwe kansen 
om met elkaar en voor elkaar iets te willen 
en kunnen betekenen.
Met de unieke onderlinge sterke bin-
ding tussen leden en bestuur voorspel 
ik een topjaar voor Schutterij Onderling 
 Genoegen.

Harm Kort
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Nieuwjaarsinloopavond 
Een uit de hand gelopen 
grap of is het meer dan dat?

De jeugd heeft de toekomst 
Naast de mogelijkheden voor de jeugd binnen OG om te gaan 
vendelen of boogschieten, is met de kermis van 2010 sprake 
van een nieuwe discipline: de jeugd-schutters. 
Al een aantal jaren kunnen kinderen van leden van de schutterij 
op de woensdagavond in de optocht meelopen met speciaal 
gemaakte houten geweertjes. Maar 
op 1 september 2010 was het dan 
echt zover om ook als eigen groep in 
tenue mee te kunnen marcheren. Er 
verschenen maar liefst 19 kinderen 
die zich hadden opgegeven voor dit 
spontane initiatief.
Na een uurtje oefenen in marcheren 
in het CCOG op woensdagmiddag, 
ging de stoet samen met de Lee En-
fields en de gehele schutterij op pad 
om koning Adrie Rouwenhorst op te 
halen. Onderweg was er nog mooi 
gelegenheid om wat te oefenen. 
Want bij terugkomst mocht de groep 

apart de zaal in en met een daverende show en applaus is een 
nieuwe discipline binnen OG geboren. Gezien alle positieve 
reacties is een korte evaluatie onder deze  kinderen gedaan 
en in overleg met het bestuur is besloten om het initiatief op 
woensdag 31 augustus 2011 te herhalen. Echter nu met iets 
meer voorbereiding en voor iedereen de kans om zich op te 
geven. Kinderen vanaf de leeftijd van 5 jaar die een vader en/of 

moeder hebben die lid zijn van Schut-
terij Onderling Genoegen kunnen 
zich vanaf half mei opgeven bij: 
Eric Klappers tel. 0316-281298 
of via het email adres: 
fam.klappers@gmail.com. 
De schutterij geeft hierbij wel aan  
dat er niet meer dan 30 kinderen in 
deze groep mogen meelopen. Geef 
je zelf, je broer, je zus of vriend(in) 
zsm op, als je graag mee wilt doen.

Jeugd-schutters, een mooi alternatief!
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Voor alle wetens -

waardigheden van 

de Gelderse 

Schutterijen kijk eens 

op www.schuttersnet.nl

In deze Schuttersproat treft u weer 
een aantal kleine  advertenties aan, 
mede om de kosten van dit blad te 

 drukken. Graag vragen wij u, 
 schutters, denk aan deze 

 adverteerders. De ene dienst is de 
andere waard.

Algemene jaarvergadering 2011
Op maandag 7 februari werd de 
jaarlijkse algemene ledenverga-
dering van Onderling Genoegen 
gehouden. De vergadering was 
redelijk bezet door zowel heren- 
als dames-schutters. Nadat de 
voorzitter de vergadering had 
geopend met een christelijke 
groet gaf hij een korte terugblik 
op het afgelopen jaar en werd een 
moment stilte in acht genomen 
voor de op 8 november jl. overle-
den heer Kraaij. De stal Kraaij van 
Middelkoop heeft meer dan 60 
jaren de koetsen en paarden voor 
Onderling Genoegen verzorgd.
Door de eerste en tweede secre-
taris werden de notulen en het 
jaarverslag van 2010 voorgelezen.
Hierna kwamen de financiën aan 
de orde. Als nieuw lid van de kas-
commissie werd benoemd oud 
koning Geert Gieling. 
De schutterij gaat in 2012 naar 
de volgende concoursen: 1 april 

Bovenaan vlnr. Gerbert Kampes, Theo Sessink, Hans Hofstede (25 jr. functionaris),
Ton Bouwmeester (schuttersraad), Andre Kemper (60 jr. lid), Theo Berntzen (50 jr.lid), 
Geert Staring (60 jr. lid), Teun Daams (60 jr. lid), Gerrit Derksen (60 jr. lid),
Henk Wieleman (40 jr.lid), Arold Bisseling (schuttersraad), Rob van Oijen (50 jr.lid), 
Theo Polman (40 jr.lid), Jan Lap (43 jr.functionaris).

Onze jubilarissen in 2010

GKVI. In Herwen; 10 juni Kringdag de 
Liemers bij Exelsior Lobith; 9 september 
eigen  Federatief concours in Duiven. 
Op 1 juli is er een landjuweel in 
 Doornenburg, (bij de functionarissen 
wordt nog geïnventariseerd of hiervoor 
voldoende belangstelling is). 
In het huishoudelijk  reglement is een 
aanpassing goedgekeurd betreffende 
het koningschot. Deze luid: bij twijfel 
over het koningschot wordt dit beoor-
deeld door de voorzitter en de veilig-
heidsfunctionaris. Van de twee afge-
vaardigden van Onderling Genoegen in 
het CCOG bestuur is met dank en een 
bloemetje afscheid genomen en op 
voordracht van het bestuur zijn Bertus 
Kampes en Hans Willems in het bestuur 
van CCOG gekozen, wij wensen hen 
veel succes.

Van twee bestuursleden is afscheid ge-
nomen: Bertus Kampes en Martin Ver-
meulen. De voorzitter memoreerde de 
vele verdiensten die beiden voor Onder-
ling Genoegen op hun naam hebben en 
sprak de hoop uit dat beiden nog lang 
de functies als veiligheidsman en ruiter 
te paard (met standaardvaandel ) mogen 
bekleden. Ook Reinhold Kelderman 
was aftredend, maar herkiesbaar. Hij is 
herkozen in het bestuur. Ben Berends is 
gekozen als nieuw bestuurslid, hij was 
al bestuurslid van 2001 tot 2009, maar 
moest toen stoppen wegens drukke 
werkzaamheden.
Het bestuur van Onderling Genoegen 
heeft er vooralsnog voor gekozen om 
met 7 bestuursleden verder te gaan.
Na een rondvraag waarin oa. Het koning-
schot van afgelopen jaar aan de orde 
kwam sloot de voorzitter de vergadering 
met een christelijke groet.

Uiteraard is er hierna nog een hele tijd 
gezellig nagepraat aan de bar



In 1999 heb ik na mijn koningschap een be-
stuursfunctie aangeboden gekregen wat ik 
zeer op prijs stelde. Ik bekleedde al een func-
tie binnen de schutterij als vaandeldrager 
te paard, maar vond een functie binnen het 
bestuur ook weer een uitdaging. De functie 
beheer van materialen kwam vacant en deze 
functie heb ik toen overgenomen van Arnold 
Bisseling. Arnold heeft mij destijds wegwijs 
gemaakt over het wel en wee van de inkoop 
van de materialen.
Er verandert regelmatig wat door bv. het 
opheffen van een zaak of dat er andere eisen 
worden gesteld.Zo zijn en blijven er voor 
een materiaalbeheerder altijd een aantal 
vragen. Waar worden de pakken gemaakt 
voor de functionarissen? Waar wordt de rest 
van de kleding en uniformen gehaald? Waar 
heeft de schutterij de medailles en prijzen 
gehaald? Waar komen de vaandels voor de 
vendeliers vandaan? Hebben de marketent-
sters hun attributen op tijd in orde zoals de 
kaas worst en jenever? Hoe kom ik aan de 
onderscheidingen voor de functionarissen 
waar binnen het bestuur een besluit voor 
promotie is genomen? Dit is een kleine 
opsomming van de taken van een materiaal-
beheerder.
Het is niet altijd gemakkelijk om iedereen 
tevreden te stellen en er wordt al snel een 
beroep op de materieelbeheerder gedaan. 
Vaak is het vlak voor een concours of kermis 
dat de uniformen niet correct of compleet 
zijn. Het liefst ziet men nog dat ik vlak voor 
een optreden een knoop aan kom zetten, 
maar er is toch ook nog een stuk eigen 
verantwoordelijkheid. De meeste functiona-
rissen denken gelukkig wel mee en hebben 
zelf de zorg over hun uniform en attributen. 
Ik kan dan ook trots zijn als iedereen tijdens 
een concours er weer verzorgd bij loopt.
Er is nog een taak die op mijn schouders 
rust: Om de twee jaar na het laatste con-

cours het reinigen van de kleding. Het is 
dan altijd een hele toer om de kleding die 
gereinigd moet worden bij elkaar te krijgen 
en daarna de taak dat ieder zijn kleding weer 
ophaalt. Dan komt er nog de angst dat er 
brand bij een functionaris thuis is, waarbij in 
het ergste geval het uniform met toebehoren 
verloren is gegaan, hoe kom je dan zo snel 
mogelijk aan een passend en gelijkwaardig 
uniform? Het maken van een uniform gaat 
soms maanden duren. Dan krijg je het ver-
zoek van het bestuur om nieuwe vaandels 
voor de vendeliers te regelen die naast de 
bestaande gebruikt kunnen worden. Dit ook 
nog liefst tegen een concurrerende prijs 
want de schutterij heeft niet op een grote 
uitgave gerekend. Deze vaandels zijn in een 
klooster ergens in Brabant gemaakt. Ga er 
maar aan staan. Maar alles lukt.
Er zijn ook nog afwisselende zaken, zoals het 
verzorgen van de medaille van de koning. 
Het is gebruikelijk dat de koning met de 
materieelbeheerder naar de hofleverancier in 
Kalkar gaat om daar een zilveren medaille uit 
te zoeken.
Dat dit nog al eens uit de hand kan lopen 
weet ik als de beste. De koning heeft een 
medaille uitgezocht en dit wordt dan beklon-
ken onder het genot van een drankje. Of te 
wel de medaille moet nat gemaakt worden. 
Een van de eerste keren dat ik met de koning 
en Theo Spaan op stap 
ben geweest, was 
er in het thuisfront 
enige paniek. Ik was 
onbereikbaar en zij 
wisten niet waar ik zat. 
Nu weten ze dat er 
enige tijd aan besteed 
moet worden. En zo 
kan ik toch terug kijken 
op een mooie tijd met 
veel leerzame en leuke 

ervaringen. Voor de komende tijd  kan ik 
verder met mijn functie als ruiter te paard en 
tijdens de Koninginnedag het koningspaar 
rijden met de koets. Dit zijn bezigheden waar 
ik de schutterij, als de gezondheid het toe 
laat, nog een aantal jaren mee van dienst 
wil zijn. Wel spreek ik dan de wens uit dat 
ik niet meer geconfronteerd word met een 
ingeleend paard zoals tijdens het afgelopen 
schuttersconcours in Groessen, waar ik 
persoonlijk niet meer voor de veiligheid van 
de schutterij in durfde te staan. Geef mij dan 
maar een van mijn eigen paarden waarmee 
ik op training ben geweest om aan een 
 concours deel te nemen.

Ik wens mijn opvolger, Jan Wieleman, veel 
succes in zijn functie. 
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Bestuurslid Materiaal Martin (Mart) Vermeulen

Activiteiten in 2011 van Schutterij OG
Datum Activiteit Locatie Aanvangstijd

01 April Vergadering officieren + Marketentsters CCOG 20.00 uur

10 April Indoor vendelen ( Vaandelwacht ) Groesbeek

15 April
Oefenen officieren + marketentsters + 
hand- en kruisboog

CCOG 20.00 uur

30 April Koninginnedag
Vertrek vanaf de 
"Woerd"

21 Mei
Oefenen officieren + marketentsters + 
hand- en kruisboog

CCOG 20.00 uur

13 Mei Oefenen gehele Schutterij
Muziekhuis Liemers 
Harmonie

19.30 uur

22 Mei Concours St. Andreas, Kring de Liemers Zevenaar

18 Juni 115 jarig bestaan Onderling Genoegen CCOG 8.30 uur

19 Aug.
Oefenen officieren + marketentsters + 
hand- en kruisboog

CCOG 20.00 uur

27 Aug Taptoe Kerkplein?

28 Aug Kermis zondag CCOG

29 Aug Kermis maandag CCOG

30 Aug Kermis dinsdag CCOG

31 Aug Schuttersfeest CCOG

4 Sept
Concours De Eendracht Ooij, Rijk van 
Nijmegen, Federatief

Nijmegen
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Mart op zijn betrouwbare ros Kyra


